
Rozhovor s KarolÃnou Erbanovou

PÅ™eÄ•tÄ›te si rozhovor Terezy Fligrové. 
20. 1. 2019

 
Tereza Fligrová: Vítám Karolínu Erbanovou. Dobrý den.Karolína Erbanová: Dobrý den.Tereza: Jaký to byl pocit, stát na
stupni vítÄ›zÅ¯?Karolína:  NeuvÄ›Å™itelný! Já na to asi nemám úplnÄ› co Å™íct, protoÅ¾e tam se to ve  mnÄ› úplnÄ› mlelo, takÅ¾e jsem
tam jenom tak stála a snaÅ¾ila jsem se  zachytit ten moment.Tereza: MÄ›la jste nÄ›kdy chvíli, kdy jste si Å™ekla, Å¾e
rychlobruslení skonÄ•íte?Karolína:  Hm, tak moÅ¾ná. Ne úplnÄ› aÅ¾ takové my&scaron;lenky, ale v tÄ›ch chvílích to bylo  jakoby
tÄ›Å¾&scaron;í, tak Ä•lovÄ›k si jakoby Å™íká ,,Nebylo by lep&scaron;í, kdybych toho  nechala?" Ale právÄ›, Å¾e v tÄ›ch kilometrech je
potÅ™eba jít dál.Tereza: A odvezla jste si z olympiády nÄ›jakou nezapomenutelnou vzpomínku?Karolína:  Pro mÄ› bylo úplnÄ›
úÅ¾asný, Å¾e pÅ™i&scaron;la Eva, na ten mÅ¯j závod, protoÅ¾e já  jsem nevÄ›dÄ›la, Å¾e pÅ™ijdu a pak jsem ji sly&scaron;ela, takÅ¾e
to bylo. ÚplnÄ› z  toho udÄ›lala nový záÅ¾itek, z toho momentu.Tereza: DÄ›kuji za rozhovor.Karolína: Taky dÄ›kuji.   
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